
Zápis z výboru ČVK Pardubice 
 

Středa 5.4. 2023 v 17,00 na Arose  

Přítomni:  K.Kroulík, L.Mejzlík, D.Netíková, P.Ďurovec V.Vlastníková,  M.Kubrycht,      M.Kiacová, L.Kubrycht, 

T.Kletečka, 

1) Výbor schválil návrh na přidělení lodí do Hořína a na Kontrolky, předložený T.Kletečkou. 
 

2) Z trenérské rady: 
Diskuse o prioritách v pohárových a mistrovských závodech. V pohárových kolech – Brno, Labe, Družstva  
mají prioritu kolektivní cíle – tzn. využití max. počtu startů  závodníků,  při Primátorkách mají přednost 
klubové osmy, tam, kde máme dostatek závodníků, jinde budeme hledat společenství.   Pozor na časový 
program- přesedání lodí.  
M-ČR- přednost má kvalitní závodění, zisk medailí a titulů.  – pokud možno max. dvě disciplíny. O výjimkách 
se poradíme.  
Sestavování  velkých posádek  - pro M-ČR jednoznačně bez ohledu na příslušnost k různým tréninkovým 
skupinám , s důrazem na nejvyšší kvalitu. O trenérech posádek se domluvíme. 
Nákup lodi  - v úvahu připadá 4x- nebo 2x   
 

3) Předběžně domluveno ubytování na kolejích nebo v ZŠ Heyrovského 32 v Brně. Zařizujeme autobus. O 
dopravu vleku poprosíme R.Gwozdiaka. Příspěvek rodičů 200,-. 
 

4) Zapůjčení lodí USK za úhradu -  8+ pro Primátorky – Perun 10 000 Kč,- a 4- Arosa za 5 000 Kč pro Mistrovství 
Labe. Smlouvu sepíše P.Ďurovec. Na Labe potřebujeme 3 vleky – na malý vlek od USK naložíme malé lodě. 
 

5) Sportovní park Pardubice 2023 v termínu 5. – 10. srpna 2023 
 

6) Nainstalovány LED trubice do stávajících světel v zateplené části. Levé horní kóji, dílně a kanceláři. 

7) Děkujeme mužům za osazení nové vodárny a nastříkání Kuňky. 
 

8) Máme skladem další závodní kombinézy. Ceník oblečení vyvěšen na Arose. Sháníme větrovky s rolovací 
kapucí v límci. 
 

9) Opravíme garáž pro třetí člun. Přeneseme jeřábem garáž na vodu. 

 

10) Pronájem a uzavření nájemní smlouvy k provozování našeho vývaziště na pravém břehu řeky Labe. Probíhá 

jednání na úrovni Povodí Labe, Povodí Vltavy, ČOV, ČVS, ČSK a Českého svazu jachtingu o zmírnění dopadu 

cen – ověřeno u předsedy ČUS. 

 

11) Oprava starého vleku – podlaha, ulomené nosníky - domluví K. Kroulík. 

 

12) Opraveny vesla. Čekáme na dodání páru vesel Brača na Rozálku. 

 



13) Necháme svařit krakorce pro uložení vesel v hangáru – domluví K. Kroulík. 

 

14) Vedle stávající dřevěné kůlny pořídíme plechovou garáž na traktor, malý vlek a zahradní potřeby. 

 

15) Plánujeme opravu plotu před terasou a vysypání parkoviště štěrkem, vymalování šaten. 

16) Řešíme pronájem nebo vyklizení 

našeho pozemku za Vagónem na 

Seči. Jedná se o 50.8 m2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

17) Máme plánek budoucího závodiště 
na Hrádku. 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Termín příští 

schůze: 

úterý 2. 4. 2023 

v 17,30 na Arose 


